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English 
 
Julian aka Turbojuppe started his journey into becoming a DJ at 11 years old, when playing 
around with a copy of Virtual DJ that his father bought by mistake. Having been a huge fan 
of Deadmau5 at the time it was clear that electronic music was the way he would go. After 
playing House and Techno at friends’ parties from time to time, he discovered his love for 
the funkier side of electronic music when a friend’s tattooist was playing a funk record 
during a session and said friend showed him a few tracks he remembered. The two, along 
with two other friends, founded the collective “dudeldisco” in the beginning of 2019, who 
since then host events in Julians hometown Munich. After coming to Witten, he joined the 
Unikat crew, a student initiative to bring cultural offerings into the Ruhrgebiet. 
 
His sound is a mixture of house music, italo disco, funk, wave and most of their combinations 
and variations. Influential artists in the development of his sound were Gerd Janson, Palms 
Trax and Job Jobse. 
 
 
Deutsch 
 
Julian aka Turbojuppe begann seine Reise zum DJ-Dasein mit 11 Jahren, als er mit einer 
Virtual-DJ-CD rumexperimentierte, die sein Vater aus Versehen gekauft hatte. Da er zu 
dieser Zeit ein großer Deadmau5-Fan war, war der Weg in Richtung elektronische Musik 
vorprogrammiert. Nachdem er ab und House und Techno auf Partys seiner Freunde 
aufgelegt hatte, entdeckte er seine Liebe zur funkigeren Seite der elektronischen Musik, als 
der Tätowierer eines Freundes eine Funk-Platte während einer Session spielte und dieser 
Freund ihm einige Tracks zeigte, an die er sich erinnerte. Die beiden gründeten gemeinsam 
mit zwei anderen Freunden Anfang 2019 das Kollektiv „dudeldisco“, welches seitdem in 
Julians Heimatstadt München Events organisiert. Nachdem er nach Witten kam trat er der 
Unikat-Crew bei, einer studentischen Initiative, die Kulturangebote in das Ruhrgebiet 
bringen möchte.  
 
Sein Sound ist eine Mischung aus House, Italo-Disco, Funk, Wave und den meisten ihrer 
Kombinationen und Variationen. Einflussreiche Künstler in der Entwicklung seines Sounds 
waren Gerd Janson, Palms Trax und Job Jobse. 
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